



Xiaoming Li

Beijing

+86 10 8525 4680
xiaoming.li@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Capital markets
- Mergers and acquisitions
- Corporate restructuring
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Li began his legal career with Debevoise & Plimpton in 1990. Before joining Han Kun as a partner, Mr. Li was a partner and leader of several important practice areas in Chinese and international law firms. He has extensive experience in finance, mergers and acquisitions, capital markets, and cross-border dispute resolution, among other fields. Mr. Li is widely regarded as a leading lawyer in the legal community and he has been recognized for many years as a top-tier practitioner in China for banking and project finance, infrastructure, and energy by Chambers Asia-Pacific, IFLR1000, and The Legal 500 Asia Pacific.

EDUCATION

J.D., Duke University School of Law, 1990; M.A., Beijing Institute of International Relations, 1984; B.A., Jilin University, 1982.

QUALIFICATIONS

PRC Bar Qualification
Member of the New York State Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



李晓鸣

北京

+86 10 8525 4680
xiaoming.li@hankunlaw.com

业务领域

- 银行和金融
- 资本市场
- 兼并和收购
- 企业重组改制
- 诉讼

工作经历

在加入汉坤律师事务所之前,李晓鸣先生先后在国际国内知名律师事务所工作,担任合伙人,负责重要区块业务,在融资、并购和资本市场、跨国争议解决等领域有丰富的经验。李晓鸣先生的执业能力在业内得到广泛认可,连续多年被《钱伯斯亚太》、《国际金融法律评论 1000》和《亚太法律 500 强》评为银行融资和项目、基础设施和能源领域的顶尖律师。

教育背景

美国杜克大学法学院,法学博士学位,1990年;北京国际关系学院,文学硕士学位,1984年;吉林大学,文学学士学位,1982年。

执业资格

中华人民共和国法律职业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文